
 

4th November, 2024                 Circular No. 24027B 

Dear Parents/Guardians, 

55th Anniversary Open Days (Secondary 2) 

Celebrate with us at our 55th Anniversary Open Days! 

Join us in celebrating our school's 55th Anniversary! We are excited to invite you and your family to 

our special Open Days. Enjoy a captivating afternoon filled with interactive games, music 

performances, and an exhibition of our students' impressive work. Don't forget to collect stamps at 

each booth or counter you visit to redeem exclusive, specially designed souvenirs. 

Details of the Open Days are as follows: 

Date and Time : 7th December 2024 (Saturday from 1 p.m. to 5 p.m.) 

8th December 2024 (Sunday from 1 p.m. to 4 p.m.) 

Remark   : Parking is NOT available 

All Secondary Two students are expected to attend the Kick-off Ceremony in school uniform on 7th 

December 2024 and attendance will be taken at 9:00 a.m. in the designated rooms listed below. 

Class Venue for attendance-taking 

2A Room 202 

2B Room 203 

2C Room 204 

2D Room 205 

 

Subsequent to the ceremony, they can enjoy various entertaining activities at the game booths and 

exhibition counters. 

We look forward to seeing you. 

Yours faithfully, 

 

_______________ 

Lee Po Chu, Fiona 

Principal 



 

敬啟者：                 通告編號：：24027B 

 

五十五周年校慶開放日(中二) 

  為慶祝五十五周年校慶： 本校將於 2024年 12月 7日及 8日舉行開放日： 屆時將設

有攤位遊戲： 學生作品展覽及音樂表演等活動： 參加者亦可於不同攤位收集印章： 以換取五

十五周年纪念品 誠邀  閣下蒞臨賜教 開放日詳情如下： 

 活動日期及時間：2024年 12月 7日(星期六)(下午一時至五時) 

2024年 12月 8日(星期日)(下午一時至四時) 

     備註：大會未能提供車位 

 全體中二學生均須穿著整齊校服出席 2024年 12月 7日校慶典禮： 請著  貴子弟當天於

上午九時正回校集合及點名 校慶典禮結束後 學生需留校參與開放日的其他活動  

班別 集合及點名地點 

2A 202室 

2B 203室 

2C 204室 

2D 205室 

 

 再次誠意邀請  閣下攜同親友撥冗出席本校開放日 並藉此機會了解本校的歷史與發

展 如蒙各位出席 將為此活動增添色彩  

此致 

中二級家長 

 

               陳瑞祺(喇沙)書院校長 

          李寶珠 啟 

二○二四年十一月四日 

 


